
1 

 

ISLAMSKA ZAJEDNICA U HRVATSKOJ 

Islamska gimnazija dr. Ahmeda Smajlovića 

Prilaz Safvet-bega Bašagića 1, 10000 Zagreb 

 

KLASA: 602-03/17-09/218 

URBROJ: 251-393-4-17-554 

 

Zagreb, 20. srpnja 2017. g. 

 26. ševvala 1438. h.g. 

 

Zapisnik s 10. (desete) redovne sjednice Školskog odbora u školskoj godini 2016./2017., 

održane u četvrtak, 6. srpnja 2017. / 12. ševvala 1438. h.g., s početkom u 19.00 sati 

 

Školski odbor Islamske gimnazije dr. Ahmeda Smajlovića iz Zagreba održao je redovnu 

sjednicu Školskog odbora 6. srpnja 2017. / 12. ševvala 1438. h.g., s početkom u 19.00 sati, 

u zbornici Islamske gimnazije dr. Ahmeda Smajlovića, u Zagrebu, za koju je u pozivu 

predložen sljedeći 

 

Dnevni red 

 

Učenje Kur'ani Kerima i usvajanje dnevnog reda. 

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne redovne četvrte sjednice te s pete, šeste, 

sedme, osme i devete telefonske sjednice Školskog odbora; 

2. Izvješće o realizaciji odluka s prethodne redovne četvrte sjednice te s pete, 

šeste, sedme, osme i desete telefonske sjednice Školskog odbora; 

3. Analiza uspjeha učenika 1., 2., 3. i 4. razreda u učenju i vladanju na kraju 

nastavne godine 2016./2017.; 

4. Izvješće o dopunskom radu; 

5. Informacija o Maturalnoj akademiji, 

6. Suglasnost MUP-a na privremeni boravak iz humanitarnih razloga našim 

učenicima koji su državljani trećih zemalja, 

7. Zamolba R.Z. za obročnim plaćanjem duga prema školi, 

8. Zamolba M.A.K. za oprostom dugovanja prema školi, 

9. Dopis punomoćnice M.M. u vezi naknade neimovinske štete. 

10. Razno 

 

Prisutni na sjednici Školskog odbora su:  

 

Članovi: muftija prof. dr. sc. Aziz ef. Hasanović, prof. dr. sc. Remzija Parić, mr. sc. 

Nermin ef. Botonjić, mr. sc. Mohammed Zaky Ahel, Bermin Meškić, Fahrudin Mujkanović, 

Salih Hadžismajlović i Alma Jakupović. 

Ostali: ravnatelj Mevludi ef. Arslani te tajnica škole i Školskog odbora, Amina Nanić. 

 

Na sjednici Školskog odbora nisu prisutni: 

 

Članovi: Benjamin Terzić (isprika-posao). 
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Nakon što je ašere proučio ravnatelj Mevludi ef. Arslani, predsjednik Školskog odbora, dr. sc. 

Aziz ef. Hasanović je poselamio sve članove Školskog odbora i otvorio sjednicu Školskog 

odbora.  

 

Predložio je dodatne točke u dnevnom redu, umjesto 10. Razno, da glasi: 

„10. Ukidanje prehrane preko vikenda učenicima u Učeničkom domu; 

11. Kupnja novog kopirnog aparata i donacija starog Gunji; 

12. Opremanje informatičkog kabineta; 

13. Ugradnja video-nadzora u muškom dijelu Učeničkog doma; 

14. Davanje prethodne suglasnosti ravnatelju za raspisivanje natječaja za arapski jezik na 

određeno vrijeme, Kur'an i kur'anske znanosti na neodređeno vrijeme te dopunski hrvatski 

jezik na određeno u trajanju 70 sati te za sklapanje istoimenih ugovora o radu 

15. Razno“ 

 

Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda, odluke koje su usvojene od strane Školskog 

odbora glase kako slijede: 

1. Dopunjeni dnevni red je jednoglasno usvojen. 

2. Jednoglasno su usvojeni zapisnici s prethodne redovne četvrte sjednice te s pete, šeste, 

sedme, osme i devete telefonske sjednice Školskog odbora. 

3. Jednoglasno je usvojeno izvješće ravnatelja o realizaciji odluka s prethodne redovne 

četvrte sjednice te s pete, šeste, sedme, osme i devete telefonske sjednice Školskog 

odbora. 

4. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se s 1.000,00 kuna novčano nagrade sljedeći 

učenici: A.Đ. (prvi razred), N.Đ. (prvi razred), A.K. (drugi razred), E.M. (drugi 

razred), S.O. (drugi razred), L.H. (četvrti razred). Zadužuje se ravnatelj da novčanu 

nagradu L.H. svečano uruči na Maturalnoj akademiji, a ostalim učenicama na Prvom 

roditeljskom danu u idućoj školskoj 2017./2018. godini. 

5. Jednoglasno je usvojeno ravnateljevo izvješće o uspjehu učenika 1., 2., 3. i 4. razreda 

u učenju i vladanju na kraju nastavne godine 2016./2017. 

6. Jednoglasno je usvojeno ravnateljevo izvješće o dopunskom radu u šk. god. 

2016./2017. 

7. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se na kraju 1. polugodišta u šk. god. 2017./2018. 

među svim učenicima provede anketa samovrednovanja dostupna na stranicama 

NCVVO-a, elektronskim putem, a za provedbu se zadužuju ravnatelj i profesor 

Hadžismajlović. 

8. Jednoglasno je usvojena informacija ravnatelja o Maturalnoj akademiji. 

9. Jednoglasno je usvojena informaciju o činjenici da smo ipak uspjeli dobiti suglasnost 

MUP-a na privremeni boravak našim učenicima koji su državljani trećih zemalja, i to 

iz humanitarnih razloga. 

10. Jednoglasno je usvojena zamolba R.Z. da se s njim sklopi sporazum o obročnoj otplati 

duga. 

11. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se sa svim roditeljima koji su dužni školi sklopi 

sporazum o obročnoj otplati duga. 

12. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se sa svim roditeljima učenika upisanih u školu, 

od školske godine 2017./2018. nadalje, sklope ugovori o upisnini i ugovori o prehrani, 

za provedbu čega se zadužuje ravnatelj. 

13. Jednoglasno je odbijena zamolba M.A.K. da mu se oprosti dug prema školi te je 

naloženo da se s njim sklopi sporazum o obročnoj otplati duga. 

14. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se izradi posebna odluka Školskog odbora o 

uskraćivanju predaje razredne svjedodžbe četvrtog razreda, svjedodžbe o položenoj 
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državnoj maturi i/ili svjedodžbe o završnom radu u slučaju postojanja dospjelog, a 

nenaplaćenog duga prema Islamskoj gimnaziji dr. Ahmeda Smajlovića. 

15. Jednoglasno se usvaja informacija da je o dopisu punomoćnice M.M. obaviješten 

Školski odbor te da se radi o neistinitim činjenicama. 

16. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se neće povećati naknada za trošak smještaja u 

Domu te prehrane u školskom restoranu u mjesečnom iznosu od 500,00 kuna. 

17. Jednoglasno je usvojen prijedlog da će se od šk. god. 2017./2018. ukinuti prehana 

učenika smještenih u Učeničkog domu tijekom vikenda u restoranu Islamskog centra 

Zagreb, čiji trošak je snosila škola. 

18. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se dosadašnji kopirni aparat donira Gunji koja je 

stradala u poplavama. Zadužuje se ravnatelj za nabavku novog kopirnog aparata, i to 

kod Konice Minolte d.o.o. 

19. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se nabave 24 rabljena računala za informatički 

kabinet, umjesto onih koje je uništio strujni udar u 2016., a za nabavku istih zadužuje 

se ravnatelj, i to kod Tarmel d.o.o.-a. 

20. Jednoglasno je usvojen prijedlog da se ugradi video-nadzor u muškom dijelu 

Učeničkog doma, i to nad zajedničkim prostorijama i ulazima/izlazima. Pristup 

kamerama imat će samo odgajatelj Irnis Ibrulj i ravnatelj Mevludi Arslani. Za 

nabavku video-nadzora zadužuje se ravnatelj, i to kod Brada d.o.o.-a.  

21. Jednoglasno se daje prethodna suglasnost ravnatelju Mevludiju ef. Arslaniju da izvrši 

odabir između kandidata koji su se prijavili na javni natječaj na radno mjesto: 

nastavnika arapskog jezika (određeno), Kur'ana i kur'anskih znanosti (neodređeno), te 

dopunski hrvatski jezik (određeno u trajanju 70 sati ukupno) te da s odabranicima 

sklopi istoimene ugovore o radu. 

 

S ovim odlukama Školski odbor je zaključio rad na sjednici u 21:00 sat. 

 
       Zapisničarka:                 Predsjednik Školskog odbora: 

 

___________________      _______________________ 

Amina Nanić, mag. iur.      Muftija dr. Aziz ef. Hasanović 

 mp 


